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sesji Rady Miejskiej

Starostvie Powiatov¡nn

P R O T O K Ó T ,  n r V / 9

Jqdrzejorie odbytej v dniu 8 sWcznia 1999 roku
Jqdrzejouie.

Ad.1- Uiceprzewodniczqcy Rady MieJskiej Tadeusz Sopel otworzyl obrady
Rady Miejskiej w Jqdrzejorie.Obrady rrrzpoczqto o gcdz.g-tej przy frekwencji
2Tradnych na ogólny stan 28 radnych,co stanovi %,5 l.
Stwierdzil pranomocno6ó Rady do @ejnrowania uchr¡al.
Ulceprzewodnícz4cy Rady powital przybylych na sesjq radnych,cztorüív spoza Rady
Komisji o6wiaty,Kultury i sportu,B.¡rmistrza i jego Zastq¡rcq,Eekretarza
i Skarbnika &niny,radcq prawnego Urzqdu lliejskiego,Kierownikór'lv]dziatów
Urzqdu Miejskiego i jednostek organizacyjnych,starostg Jqdrzejor*skiego, radnego
Seimiku l{ojewództwa SrvigtokrzyskÍego A.Bialego,soltysów i przevodniczqcych
rad soleckich,l,hczelnika Oddziatu Zamiejscowego Kuratoriun O6wiaty,Kieoornika
Cadrurego Zespolu Obslugi Szkól i Przedszkcli,dyrektoróv szkól i przedszkoli,
przedstawicieli nriqzkáv zawodovych,szefórr partii i strorurictw polityczrtych,
przedstawicieli prasyrtrszystkich przybylych rra obrady sesji.
sekretarzern obrad jecinoglo6nie wybrano radnq LidÍg osiñskq.

4d.2. lüa sesji r* driiu 29 grudnia 1998 roku byli obecni uszyscy radni.

Ad-1. Radna E.Ptasznilt wnosi o zdjqcie z propononanego obrad sesji
pkt-12 propontr.jqc rozpatrzenie pkt. globalnie ze zmiarrami Regulaninu Organizacyj¡egr
Urzqdu fuiny.

Radca prauny Urzqdu Hiejskiego nyja6nia,2e ustava obliguje przekazanie zadañ do
korica stycznia br. ,a u nriryku z tym Rada nie povlrma zdejrcvaó tego purktu
z proponot€nego porzqdku obrad.

Radna E.Ptasznik vyja6nia,2e nie zna terminu przekazania zadaÁ do powiatu.
Uva2a porradto,2e przekazaó jest bardzo tatwo,ale sprawie tej nale2aloby siq
dokladnie przyjrzú,.

Radna E.HiÉnievska zsraca uvagq na @stawg prawrq v projekcie uchyaly pkt.12
prcponouanego porzqdku obrad.

Radca pravny wyja6nia ,2e projelrt uchr¡raty jest przygotoneny prawidlovo, w czasie
przygotov¡rwania projektór¡ uchr¡ai pod obrady Rady Dz.U.nr 1€>2 nie byl jeszc7¡.
opublikorany.

h¡rtistrz H.Flichalkiewicz zrrcaca siq do radnych,aby na posiedzeniach konisji
pytano odno6nie wqtpliwch sprav.Skoro radni nie pytajq istnieje przeÉuiadczenie,
2e wszystko dla radnych jest jasne.

Za wnioskiern radnej E.Ptasznik glosowalo B radnych,przeciut 12rJ radnych vstrz¡mnlo
siE od glosu.

Proponowany porzEdek obrad zostal przyjgty 1g glosami przy 1 glosie przecÍr,
i 5 glosach witrzymujqcych sig.
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Forz4dek obrad:

1 .otr¿arcie sesjirstr¡ierrcenie quon¡nrporrclanie sekretarza obrad.

2.Usprawiedliwienie nfeobecrp6ci radnych na sesji v dniu 29 grr¡dnia 1998 rot$.

S.Wryjqcie por@ku obrad.

4.Przyjecie protcü<ótu z poprzednieJ sesji.

5.InterpelacJe i. wolne vnioski.

6.Informacja o pracy Tarz4du l'liejskiego.

T.Inforracja o realizacji uchyal po0Jetycn na poprzedniej sesJi.

8.tlchrralenie plarm pnacy Rady Miejskiej na 1999 rok.

9.Debata na ter¡at reform¡r o6wiaty i sieci szkolrej.

lo.POdjqcie rrchual o zamiarze likwidacji placówek szkolnyctt/Szkfll Podstawonych

v: Jasionnierltggleñcu,Zag4jurf-ysakonie oraz punktór¡ filialnych w Chorzevie,

CLrwaÉcicach i Laskowie/.

11.Lf,chwala Y sprawie zarz4dzenia qyboróv do organu samorzqdu nieszkarcóv vsi.

12.{,Jchua}a y spranie rezygnacji z dnlem JO kr.'ietnia 1W r. z nykonanla niektórych

zadaít z zakresu administracji rzqdonej okre6lonych ustawq z dnia N.6.1!$1 r.

Prano o n¡chu drogov¡mr /Dz.U.Nr %,poz.@2 /.
lJ.lJchwala u sprah,ie zmfany v skladzie osóbowym Komisji Zdrowia,Qpieki $otecznej

i Ochrony Srodor¡iska.

i4.Odpowiedzi r¡a interpelacje.

15. Sprawy rótne.

l6.Zankniqcie obrad"

Ad.4. Rada jednogto6nie przyjgla protokól z sesji poprzedniej.

4d.5. Radny R¡rszard Facanovski zglosil nastqpujqce interpelacje:
-w imieniu ¡nieszkadców ul"Konarskiego nniósl o utr¡ardzenie nauierzchni v tej
u l icy .
-Zvr&,tl siq z zapytaniem kiedy rozpocznie siq pracq Konisji Prorocji i Rozwoju

Gospodarczero fuiny.
-Pyta ,dlaczego jest proponowana zmiar¡miejsca pracy z Ur4du Miejskiego do

Osrodka Qieki Spolecznej odporriedzialne; za dcdatki mies:¿kaniowe dlugoletniej
pracc;wnicy p.Barbary Rogulskiej.U tej sprariie radny roznawial jak twierdzi
z Burmistrzem pros"4c o r¡nikiiwe przem5r6lenie tej zmiany.po tej rozrpwie
wystosoual hlrnlistrz pisno do zainteresowanej,u któr1nn chce podtrzymaé, swojq
decf¿iq argurentujqc niezadov¿oleniem z organizacji pracy pracownicy Rogulskiej,

dodajqc,2e zmienia iei miejsce pracy.Pani Rogulska jako jedna osoba bqdzie mlala
w gestii dodatki mieszkaniowe pracqjqc w novej siecizibie przezrÉczonej i spetnia-
iEcei innq rolq,gdzie prowadzone sq zajgcia z podopieczrr)wi tej placówki,takie
osobami z zaburzeniami psychosorntyczn¡rmi.Radny uva2a to zq zlo5liwcsó i @tekst
pol ityczno-kad¡owy.

W imieniu Klubu Radnych Al{S vnosi o pozostawienie pr:acownicy B.Rogulsxiej majqcej
do emerytury 2,J roku Y Urzqdzie Hiejskim.



- 5 -

B.Rogulska jako davna przewodnic"4a zriqpku l\6zz"Solidarno6ór przy Urzqdzie

üiejskin jest chroniona statusen aiqpkow¡rn do mrca br.Radny ura2a,Ze chce

nykorzystaó siq ten okres na anian¡r i utradnianie pracy.

Zapytlúe h¡rmistrza o jego du2e zainteresowanie bÍuletynem lnformacyjnymtr0rrnn

wydavanym przez RS AUS .Biuletyn nie jest technicznie przygotorrywany na terenle

Urzqdu üiejskiego I u zwiq?ku z tym apelufe o nie straszenie nikogo w tej

spravie.

Radny pyta Burmistrza ca ozrtacza jego zainteresosanie o6cienrq ginA Sodróv

i Jej vladzani samzqdovynr.i opisanyni rra larrach nmha Drian.

4d.6. Radna ¡l.Syleca zwraca siq z zapytani.eur ,dlaczego spravami

gminy Jgdrzejów ma siq zaJrnwaó Slovo hdu, a nie Gazeta Jqdrzejowska ,rodzim

Gazeta.

Burmistrz r*yja6nia,2e byly dwie oferty,oferta Storra Lldu byta tañsza i nn zasiqg

calego wojevództwa,dlatego 7arz4d nybral takq ofertg.

Informacjq przyjqto.

Ad.7. Rada przyjqla informacjq o realizacji uchwaf podjqtych na

poprzedniej sesji.

Ad.B. {.Iwagi do p}anu pracy Rady zg}oszone przez Kornisje przedstavi}a

Sekretarz Gniny.

Kierosnik U-lu Rolnict¡ra p.teSniev*üat?*8 
"p"u*y 

o których rówi Sekretarz

/ telefonizacja wsi,nelioracja,sprawy spólkf wodnej/dotyczq. planu pracy Komisji

RozvoJu Usi i C,os@arki Rolnej,a nie planu pracy Rady.

ldiceprzewodniczqcy Rady T.Sopefvnosi,aby sesj,ig tx.rd2etovq planowanE na rn-c
¡narzec odbyó u miesiqcu lutym jako druga sesj€ H tym m-cu.
Zastqpca Bunmistrza jest zdarria,aby sesja oÉwiator¿a odbyla siq przei sesjq
bud2etowqrponieva2 rontiazania sprav o6viatonych mogg mieó vplyr* na budzet.
Proponovarn popravka do planu pracy zostala przyjqta jednogtoÁnie/Z6 glosów/.
Rada jednoglo6nie uchu¡alila plan pracy Rady ttiejskiej rn 1W roK.

/tf,chvala Nr v/28/99 w sprawie przyjqcia planu pracy Rady l{iejskie; na 1F9 roh
v zalqczeniu/.

Ad .9 . Debat€ na tenat reforny oÉriaty i sieci szkolnej rozpcrcz4l
&¡r'r, istrz l{ichalki er¡i cz.

lüastqpnie glos zabrala przerrodniczqca Komisji oswiaty,Kultury i spotu
Barbara Trzszkor¿ska-Dzwonekrktóra przedstawila cz¡rm kierowala siq Koniisja O6wiaty,
Kultury i Sportu i Zespól i Zcspól doradczy dls Udra2ania Reformy OSwíatowej
povolany 7-'12.1998 roku przez Burmistrza proponujEc radnym takie rozwiqzania.
Te kryteria to:m-in.iloÉó dz-jeci u szkole,klasy lqczone,stan technir:zrty btrdynków.
Komisja spotykaia siq wielokrot¡¡ie,tak2e wspó1r,ie z zespolern dor.adcz-1m,aby
zapoutaé sig ze stanem o6viat,y w ¡gninie.Sytuacja w o6r¡iacie w r¡aszej gminie
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jest bardzo zla móuita przeuodnicz4ca Kmi-sji.Braki 6rodkór finansonych sq

ogro[¡nersubnencja oÉwiatowa nie vystarcza navet na pensje dla nauczycieli,

niZ demograficznyrfatalr¡a sieó szkót-to caly obraz szkolnictna w gminie.

lrlchodzqca w z¡rcie reforna wyrrm.sza podjqcie takich dzialañrktóre pozwolq na

zniang bego stanu rzeczy.Po gtqbokim namy6le wytypowano szkoly do likwidacji.

Byfy b szkoty wt Jasior¡nie,Lysakowie,Zag4lu i t{ggleñcu oraz filie: v Laskowie,

CtrwaÉcicach,Chorzewie.Po tej dyskusji rozpoczqla siq seria spotkañ przedstavicieLi

konisji,czlonków Zarz4du lfiejskiego,&ninnego Zespolu Obsfugi Szkóf i Przedszkoli,

Oddziatu Zamiejscovego Kuratorit¡m O3wÍaty z Radamí Pedagogicznymi,Radami Rodzicóv

z tych szkót :raz z mieszkañcani usi "
lla spotkaniach próbonano siq wzajannie przekonywaó:konisja do tegor2e placówXi

trzeba likwidowaó,rodzice zaÉ ,2c nie pozwolq rozwiqSywaé szkól.U2ywano argurentóv,

a nianowice udzial mieszkañcív przy budor¡ie szkoly,nawiqzywano do tradycji,podkreéia

no ogroüme zraczenie szkoty dla danej miejscowo6c: rmówiono o trudno6ciach

adaptacyjnych dzieci u nowych 6rodoviskach.Trwala ostra valka o pnzostar¡ienie

dane; szkcly v ka2dej miejscowoSci.Rodzice podkre6talir2e nie puszcz4 swoich

pociech do innych placóuek.HÍgkszo6ó argr-unentów jak relacjonowala radr¡a Dzwonek

nie trafialo do mieszkartcór¡.H dalsze-i vypowíeCzi pcdkre6iila,2e jest to dopiero

pcczqtek reorganizacji sieci szkól,którq z.darjem radnej na1eZy prz.eproradzió

r¡ dr¡óch etapach.Obecnie i r+ roku kole;nym.Szicla r+ Piaskach i Bnusie ma dobrq

kacirqna tak2e bazq technicznq,ale w Brusie daje o sobie zr'aé niZ demograficzrry-

Docelovo sieó szkolna w gminie powinna sktadaó siq z 2 glwraz¿ó," i 9-1O szkól

podstawowych.Do likwidacji w rnstqpnych latach planowane sq szkoty w Brusíe,

Rakovie,Potoku lüielkim,Piaskach.Przesodniczqca Komisji O6wiaty,Kultury i Spcrtu

przedstawlla potrzeby zniq3ane z remonLern dróg potrzebnych do przevozu dzieci'

a tak2e probleny jakie nogq ponstaó w zviqzku z redukcjq etatóv u szkotach.

Uiqze siq to ze zr¡olnieniami z pracy nauczycieli.

W imieniu Komisji przedstavila nastqpujqce wnioski:

-powolanie w UrzqQzie l"liejskin hYdzialu OÉr¡iaty,Kultury i Sportu i powolarrie

dyrektora,który zajniorralby siq merytorycznynni sprawami szkót i koordynowal

reformq o6wiaty,
-Kornisja zapropodrovalaraby rok 1999 byt r* gmirrie rokiem oÉwiaty,a co za t5ror

idzie,zuiqkszyó wydatki na szkolnictwo,
-d,.rkornó przeglqdu dróg,
-zachodzi potrzeba budouy drogi ú BrzeZnicy do Jasionny rn odcinku 5 km.

Kornisja postanor*ila odstqrió od likwidacji szkoly w Jasiorurie.Proponuje

zlikr¡iciovaó punkty filialne r¡ CtrwaÉcicach,Chorzewie i taskowie oraz szkoly

v Zagaju i Lysakowie,utrzyrnanie szkoly w Wqgleñcu pod warurkiern n przypadku'gdy

mieszkadcy 7-agaja i Lysakowa vyraz4 wolg dowozu dz.ieci do Hqgleñca"
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KmisJa Gwiaty,Kultury i Sportu zoboniqgqie siq do vspólpracy y tyn zakresie

z h¡¡¡nistrzen,Tarzq.rJem rzwlqpkani i úyreü<torani szkó1.

" Przewodnicz4ca Komisji zaunioskoyafa podJqcie decyzji o likni&cji placóvek

szkolnych w glosowaniu t4jnyn.

Y inieniu Tarz$u MieJskiego propozycJe rrctrual zgloslla radr¡a Lidia Osiñska,

a nianowicie:likr*idacJa filii szlnól/ChyaScice,Chorzeva,Laskóy/,szkoty v Uqglericu,

utrz¡¡manie szkoly v Jasionniernycofanie vr¡iosku o lilirnidacjq szl<oty v Lysakowie,

proponuJqc obni2enie stopnia organizacyjnego szkoly i pzostayienie klas I-III

w budynku przedszkoln¡rm,pozostavienie szkoly v Zagaju pod ua:unkiem,2e do szkoty

tej UeOe rrczqszczaly dzieci z Lysakowa z klas starszych.Pozostale szkoly

pozostawió v istniejqcej strukturze.

U dyskusji gtos zabrali:

Przewodnicz4ca Komisji E:d2etu,Gospodarki i l¡lienia Urszula Piasecka przedstawila

wnioski Lrypracoyane przez Komisjq:
-radni przed podjqcie.decyzji povinni objechaó vszystkie szkoly dla zapozxtania siq

z vart¡nkami panujqcymi t{ tych placóykach i dopiero r,ówczas przystq¡rió do glosouania

z czystym sumieniem,

-aby o zwalnianiu nauczycieli nie decydowali dyrektorzy szkll,ale oscba pouotana

jako koordynator.
-zl.ikwidor¡aó filie szkót,szkolg w Jasionnie,szkolq w Lysakowie i Zagaju,a dzieci

z Lysakowa i lagaja dowozió do szkoly v Uqgteicu.
Idiceprzevodniczqcy obrad oglasza 15 ninutovq przeryq.

tJznawia obrady.

Przewodniczqcy Konisji Porzqdku Rlblicznego Cz.Blicharski podat,2e komis¡a

uznala ,2e likuidacja 7 placówek szkolnych jest w petni uz¿sadniona.Koririsja

brala pod uwagq dobro dziecka i to,2e reforna bgdzie narzucaó Radzie coraz to

r¡owe zadania do realizacji.Konisja @trzymuje pierwsz4decyzJq Koarisji O6wiaty,

Kultury i Sportu o likr"¡idacji szkó}.

Radrxa L.Osiñska przyponina Radzie $ 22 Regulaminu Rady ltiejskiej stanowiqcy

zalqcztlk r,r 5 Statutu fuiny.

1{ dalszej dyskusji g}os zabr:a}i:

Radna U.Piasecka sprzeciwia siq likwiadcji szkoly w l-ysakor*ie.Stan techniczny

szkoty jest zly ,a1e jest 14O dzieci.Rodzice rernntujq szxolq na biezqco.Subvencja

szkole wystarcza.

Stavia r¡niosek: nie Likwidujrny szkoly.

Radny R.fbcanowski rówi o reformie o6wiaty w kontekÉcie bazy placówet< oÉviatouych.

Podkre61a,2e v kazdej placówce rnusi byó baza zdroyotrw z salq ginnastycznq.

Dziqkuje 'Larz4d,owi Miejskiernu za ostatnÍo podjetq propozycje pozostawienia

szkoty w Zagaj.u.Do zag,aja rnogq doTeiñtaé dzieci z Dqbian ,poniew62 szkota
w Niegoslawicach w gnr.Hodzisiaw bqdzie przezrr,czor)a na ginnr,azjum.
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fnfrastrulrtura teclrniczna jest bardzo dobra.Dobudowanle Jednej sali lekcyjnej

nie6ci siq w koryetencji rodzicórr"Liczqc rra zaangazovanie rodzicóv mozrla tq

szlrotg pozostavió"Szkola Jest rentowrn,je2ieli nie ma duZej ifo6ci nauczycieli

z vyL<sztalceniem SIrI.YIqkszoSó nauczycieli pracqje spolecznie.Szkola w Zag4ju ma

utalentorarq kadrq nauczycielskq.Nie rúszczltry tego i nie nineczm5r.

Uic-eprzewodnicz4ey Rady f.Sqk pytarczy h¡rmistrz m zabzpieczone Érodki na

dowóz dzieci z Ctrwa6cic do Jasioruty.Cry B¡rmistrz rra guararrcJer2e z-abrlzpierc;zy

dov6z dzieci.Je2eli @zie zabr;zpieczony dowóz to niesdaEcy Ctrya6cic zgodzq siq

re przejqcie dzieci przez Szkolq u JasÍonnie.

Przer¿odniczqca Kmisji GwiatyrKultury i Sportu Dzwonek Barbara ustosur¡kovala sig

do rrriosku radnej Piaseckiejrktóra podrra2a zasadno6ó refornry i ustalenia Kourisji

O3wiaty,Kultury i SPortu ,której jest czlonkiem. Sana jako czlñl+ konisji

wnioskowala o pozostar¡ienie klas l-Ill.hrdynek jest n zlym stanie-grzyb ?agra?a

zdrowiu dzieci.Radna Piasecka nie bierze pod uuage argumentów,ale walczy o utrzyrnni

szkoly.Koszty utrz5mania sq male,bo wydatki r€ ogrze!¡anie piecove sq niskie,

ubikacje znajdujq siq poza budynkiea,kadna nniej wyksztalcona taniej kosztur,je.

lúaczelnik Oddzialu Zamiejscouego Kuratorium O5;r'iaty L.llaksalonrktóry r* sr¡oim

nystqrieniu podkre6}il,ze nie rn 2adnych nerytorycznych przeslanek do tego,aby

utrzyrryrwaó klasy lqczone,klasy o nalej liczbie dzieci,gdy2 nie ma to nic nspólnego

z dobren dzieci.Trzeba mySteó o szkole frI wieku,w której @zie siq uczyó
jgzyków obcych,obslt¡gi kornputera,w których bqdq dobrze vypseáone klasy i biblioteki

l{ calej tej batafii trzeba mieó na rzglqdzie przede vszysütim dobro dziecka.

Podziqkowal h¡rmistrzor¡i,2e sprarry o6wiaty r¡reszcie zr:e.lazky sig ,jakc tsüat Rady.

Povolano zespól koordynacyjny d/s reforuy oÉwiaty,v którp znalazly siq oosby

fachove,znajqce siq na sprayach oÉviaty rtrelz vyraistych podzialów politycznych.

llastqpnie wypoviadali siq radni ,rodzice z niejscowo6cirgdzie bqdq llknidowane szko]'

Pani Agata SlaO¡<osska z Lysakmra,soltys t4ichalski z tej vsi v imieniu nieszJraílcór¡

kategoryr:.:1 ri¿ sprzecir" ia. s .¿

wolq rcrlzicí;w ;esl ,atr;"' i:, i; ', ;

, .  ¡ r  i : : -  . ;  l  i . :  :  : r .  :  
, : .  í - !  ¡  

' ' r r . * .  . ,

t - i  . . . ' .  \ .  ' . ^  - .  ' . :  
: , . 1; - - : : : : ' : i ' - < 1  _ . l o t .

. l-{r:, i Si¡:, ' ,: l  . v-.. ' . ir. ' ;.!w-t r: r 'r

c l : - -

^'.l 't, .4,-:--.,=-,iv ,..:,..;.y!. i r.^,.r i ,;i:c€fity persnazji slor¡a¡ni.llfe sprzeciwiamy siq nówi

mieszkanka Tage.Jaraby w tysakovie pozostaly kJ.asy I-III.

lJ,r¡azt za stosor¡ne podJqcie decyzji o likwidac;i szkoty w Lysakor¿ie.

l'laczelnik Oddzialu Zamiejscowego Kuratorium OÉwiaty podaje do r¡iadorn6ci Radzie,

2-- w Gninie Wodzislaw bgdzie tylko jedno gimr,azjum w l{odzislawiu,Niegos}awice nie

wchodzq w rachubq.

Dyrektor Szkoly w t{qgleñcu rystq¡:r} w obronie svojej placónki.PodkreÉlÍi ;ak
utairq rolq spélnia szkoia w tlrm 6rodor¿isku,jak rodzice budovali szkolq.

; 1 , í l  i ' !  ( ' . ,  ; :C  , IZ

:  " r -  :  .
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Szkola znaiduje siq v dobrlm staniera Jej @stauor4nn ninusen jest nala liczba dziec,
Poparl go solt¡rs z Uggleñca oraz soltys wsi Dalechouy,s.Imielno,z lrtórej

dzieci uczqszczqiq do tej szkoly.

D¡rrelrbor riswojej rr¡povledzi @kre6lil cheó przyiqcia dzieci z Zagap i Lysakora.
Radny R.Pacanovski zvraca siq do obecnego r¡a sali obrad Starost¡r Jqdrzejowskiego
pytarczy drogi to sprawa Starosh*a jako zadanie wlasne.

Starosta odpuiadaráe wszystko vskazr:.je na tor2e bqdzie to v gestii Starostua.

Soltys z Dalechovóv zr¡raca ürage rn krzyrd4q ieg(¡ zdaniem rrypowiedZ radnej

Urszuli Piaseckiej w C'azecie Jqdrzejowskiej.Radna nie miala przyzwolenia

riiieszkaiców na nypowiedá w ich imieniu.

Soltys Lysakowa p.lifictalski i p.Kozik z Ctrwa.6cic móvili rn ternat stanu dróg

i dowozu dzieci do szkó}.

Nastqpnie gl.,s zabrala Prezes Zldiqzku lrlauczycielstwa Polskiegc E.Dorobczyñska,

rypowiada siq na te¡nat prowadzonej dyskusji.Stwierdza,Ze jq$o zviqzkoniec po

r"ysluchaniu dyskutantów jest rozdarta.Z bólem serca zarívno radni jak ja sann

mówi Prezes podejmierny niepopularnq decyzjg likr*idacji szkól.Apeluje ,aby

@ejnnwane decyzje byty mqcire.Apelujeraby zralniani nauczyciele znaleáli

zatrudnienie.Ustosunkowuje siq do vypowiedzi radne¡ Piaseckiej wyjaÉni4jqc,ze
, .,  dvrertortylkó'-52ñó1y jest odpowiedziatny za nnlnianrje i zatru.rnianie ¡rauczycieli,

a nie koord¡mator . l.trór¡i,2e ¡u2 kilkakrotnie na tej sati zwracala sig

o zatrucinienie koorrCynatora d/s oÉwiaty.

Radna U.Piasecka rryja6nia spraue artykulu n Gazecie Jqdrzejowskiej.To jest list,

który skierowali mieszkaírcy jednej i dnrgie; wsi i prosze mnie nie obwiniaó.

Dzieci z Lysokowa nie rnogq uczeszc;*ró do Szkoly u Tagaju ,nikt takiej deklaracji

niepale.Bardzo @oba rlam siq ,2e jest szlcola w Prz4slawiu.l{ieÉ nia}a grunt,

a gmina flrnnsowala budowq.l,ysakowowi nikt nie ponógt.

Radny R.Pacanowski zwraca siq z zapytaniem,jak radre Piasecka vyobra2a sobie

utrzyrnanie szkól i jednoczeÉnie budong szkoly w Lysakowie przy obecnych Éroxabh

finansowych.Stwierdza przy t¡rm,2e scenariusz no2e byó orzykry dla gminy,je2eli

nie bgdzienry racjonalnie gospodaror¡al i.

l{ieszkarka wsi Dalechowy opowiada siq za wspó}nym utrzyrnaniem szkoly w tJqg}eñcu

z gminq Inielno.

Przewodnicz4cy obrad oglasza 15 mirrutowE przerbre.

Hznawia obrady.

Po przerwie nie ma chqtnych dc dyskusji.

Przeu¡odnicz4cy obrad zarnyna debatq na ternat reforrry oÉviaty i sieci szkolnej.

4 d . 1 0 . Czlonek Tarz4du Lidia Osiáska ponownie podaje propozycje

Tarz4du odnoSnie likwidacji placówek o6vlaty.

Radny Czeslaw Blicharski wystq¡rit z ynioskiem ,aby zlikr¡idowaó vszystkie
zaproponowane vcze6niej placówki szkolne.
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Jako uniosek nqjdalej idqcy,propozycj:r ta byla gtosorana jako pierwsza.

Radna B.Dzr¡onek prz¡¡chyfita slq do vrriosku radnego Blicharskiego"

Radny R.Facanor¡ski proponqje utrzymaó i glosowaó propozycje Zarz4du Miejskiego.

Uiceprzewúruc4y Rady T.Sopet proponqje glosovanie tqjne dotyczqce zpmiaru

likrridacji placówek szkolnych.

Za tqjnym glosonaniern opoviedzialo sig 25 radnych,nie byto gloséu przeciw,l radny

wstrz¡mal slg od glosu.

For¡olano Jednoglo6nie Konisjq Skrutacyjrq y skladzie:

l.Alfred &op,

2..Anr¡a Szlqk,

J.lfuzir¡ierz Ró¡micki.

Komisja Skrutacjyrn przygotowuje karty do glosowanía.

Przevodnicz4cy obrad oglasza przerhre.

Uznar¡ia obrady-

Przewodnicz4cy Kou'isji Skrutacyjnej podaje regulamin glosovania.Jest 7 kart do

glosouania oddzielnie dla kazdego projektu uchwaly .

lüa karcie do gtosor*ania sq zapisy:

Jesten za przyjqcien uchwaly,
-Jestem przeciw uchvale.

Przy odpowiedzi,którq wybierany stawiamy znak X.

Poxsstawienie zr¡aku X dwa razy przy obu pytaniach ,lub nie postawienie znaku X

w ogóle uv¡a2a siq za glos niewa2ny.

Glosor¡anie.

Kornisja $<rutacyjna przystepuje do liczenia glosóv.

Przewodnicz4cy Koutisji Scrutacyjnej Alfred Czop podaje wyniki gtosovanja.

1/Za proJektem uchwaly u spravie zamiaru likwidacji Szkolnego fur¡ktu Filialnego

w laskovie g]osowa]o 27 radnych.

Protokót KoTisji Skrutacyjnej w zalqczeniu do protokótu.

Uchr¡ata Nr V/8/9 o zanniarze likr¡idacji Szkolnego Purütu Filialnego u l-askor¿ie

v zalqczeniu do protokólu.

2/7-a projektem uchvaly w sprawie zamiaru likwidacji Szkolnego Punktu Filialnego

w Chorzeu¡ie glosonala 26 radnych,przeciw 1 glos.

Protokó} Konisji Skrutacjyne; w zalqczeniu do protokólu.

Uchwala Nr V/N/9 o zamiacze likuidacji Szkolnego Punktu Filialnego w Chorzevie

u za}Eczeniu do protokóiu-

3/7a pro¿ektem uchvaly v sprawie zamiaru likwidacji Szkolnego Punktu t'itialnego

w Ckrwa6cicach glosor¿alo 27 radnych.

Protokól Komisji Skrutacyjnej w za.lqczeniu do protokólu.

t.Lchwata Nr V/31 /9 o zamiarze likwidacji Szkolnego Rrrktu Filialnego

w ürwa6cicach . vt z-alqczeniu do protokólu.

4/.7.a projekteá uchwaly w sprawie zamj.aru likwidacji Szkoly Podstawowe.i

w Wqgleficu glos0tgalo 19 radnych,przeciw 7 radnych.
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Protokót Kornisji SkrutacJynej w zalqczeniu do protokólu.

[.Lchuala Nr V/ P/g9 o z?miarze liknidacji Szko]y Podstavouej w Wqgleñcu
v zalqczsniu do protokótu.

5/.Za proiekten uchwaly n sprawie zamian¡ lila*idacji Szt<oly Podstauouej

w Jasionnie glosowato 6 radnychrprzeciw 21 radnych.

/Potokóf KourisJi Skrutacjynej w zatqczenir¡ do protok6tu/.

Uchvala nie zostala porrziqta.

6/7a projektsn trchrraty w sprawie zamiaru liknidacji Szkoly Podstawouej
u Lysakowie glosonalo 25 radnych,przeciw 2 radnych.

/Protokó} Komisji Stkrutacyjnej v zal4czeniu do protokótu/.

LJchrrala Nr v/33/g o zanrtiarze likwidacji Szkoty podstawovej v Lysakovie

u zalqczeniu do protokólu.

7/.7a projektem uchnaly w sprawie zarniaru likwidacji Szkoly Fodstarrwej

v Tegaju glosowalo 1J radnych,przeciw 14 radnych.

Protokó] Kcmisji Skrutacyjnej v zalqczeniu do protokótu.

Uchr¿ala nie zostala porrziqta.

Po skoñczeniu glosor¿ania lCiceprzewodniczqcy Rady Miejskiej
podzigkcwal r+ zwiq¡ku z koírczap4 siq kadencjq za wspótpracq soltysom
i przevodniczqc¡m rad soleckim skladajap inr na;lepsze Lyczania.

Ad.f i. Racia jednogloér:ie ponziqta uchwalq Nr Y/jA /99 vt sprawie
zarz4dzenia nyborów do organu samorzqdu mieszkañców r¡si.

/u,chwala NrU/34/9 v zaLqczeniu do protokó}u/.

4d.12- Referuje &rrnnistrz H.Ftichalkier¡icz.

trlja6nla,2e wykonyvane zadania ,o których mowach w projekcie uchr¡aly byry

zadaniami tJojewody powierzon¡rmi do vykonyvania .Obecnie nie musimy tych zadaít
wykonywaó , a jest to dla r¡as zadanie deficytowe.

l,i strukturze Urzqdu bqdzie furikcjonowalo drogownictwo tylko v naszych

kornpetencjach.

Rada 18 glosami,glosóu przeciw nie bylo,przy B gtosach wstrzymu.jqcych siq
porziqla uchwatq Nr V /35/9) v spravie rezygpacji z dniam JO kwietnia 189 roku
z wykornwania niektórych zadaí. z zakresu administracji rz4dovej okreS}orqrch
ustavq z dnia n.6.1997 roku Prawo o ruchu drogowym /Dz.U.Nr 98,poz "&Z/.
Uchyala Nr V/15/% v zalqczeniu do protokólu.

Ad-1J- Yyja6nienio u tej sprawie dokcnal hriceprzevodniczqcy Rady l{iejskiej
T.Sopei.

Rada jednogtO3nie porziqla uchwalg Nr V /:6f8 v spnawie zrriany w skladzie
osobor4rm Komisji Zdrowia,opieki spolecznej i ochrony srodowisko.

/Uchwata Nr U/fr/9 v zalqczeniu do protokóiu/.
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Ad.l4.Odponrledzl na lnterpelacje udziela h¡rmistrz H.Michalkieyicz.

Spraua ulicy Konarskiego jest sprarq otuartq ,ponieua2 bnxl2et gminy nie

zostal jeszcze uchualony.
' Skfd osoboury Komisji Prmocji i ROzwoju Gospodarczego ftriny bgdzie uchrralony

na kolejnej sesji Rady.

Stanovisko d/s promocji funkcjonowalo w gminie ,arolnilo siq od strony

osobovej i zostal przyjety no¡ry pracoynik.

Odno6nie stanouiska pani Rogulskiej jeszcze nikt niczego nie uchwalil,a juZ

vie cale miasto.Do sprawy tej nie nale2y podchodzié osobowo,ale strukturalnie.

Je2eli Rada zatnierdzi nowq strukturq Urzqdu bqdziemy to realizowaó.

Sprara rr0ú1an.Nie mam nic przecivko wydavaniu tego pi.$na,niech wydaje wydauca

i chr¡ala mu za to.Nim wysuniemy peyne oskar2enia trzeba operouaó fqktami

Jaki cel mi.alby BUrnistrz,aby kogo6 straszyó.

Odno6nie artykulu v "Bchu Dniart nyjaSnia,2e jest sobi<owianinem i radnlrm

Sejuriku tlojenództwa .Te sprawy zna d @szewkÍ.Jest tam konf'Iild.nigizy czqÉciq

radnych a Uójtem.Nie chc9 .siq wiecej vypoviadaó tuierdzi Burmist,rz.

Radny R.Pacanowski móvi,2e jego autokratyzm vynika z Lego,2e lubi uprzedzaé

f'akty,które mogq zaistnieó-l,lówi,aby pod p\aszczykíem restrukturyzac¡i Urzqdu

nie deskrydytowaó ,niektórych praconników ,ich dziaialrro6ci i umiejqtnoÉci

fachowych.

4d.15. Radni zadecydowali o szkoleniu u m-cu rarcu.

Ponadto zadecydovali o skroCInej fonmie legitlmncji radnego.liydrukohrana

gos@arczym sposobem rra komputerze v UrzqQzie Miejskim oprawiona w plastiir.

lüastgpnie glos zabrala radca pral,ny Urzqdu Miejskiego mówiqc,2e zostata

zotrluiqana do wydania opinii przez Burrnistrza odnoÉnie 4 raCnych dzjerza¡¡ców

¡nienia gtrrrrnego.
Przedstawila cpiniq ,która '* 1-crnie plsennej znqjduje siq n zatqczeriiu dc

protorólu.

Przewodniczqca Komisji Rewizyjnej E.Hi6niewska @ziqkovala za oelegcwanie

jej na kurs .Stwierdzila,2e kurs byl drogi,ale wiele skorzystala.

lb rqce przewodrbzqcega obrad zlo2yla zaíutiadczenie o ukoñczeniu ku¡'su.

Radca praw'y nauiqzala dc wydanej opinii p.awnej od'o6nie osób kc.zys -jacych
z mienia -inirrnego -t4ór¡ila ,2e sugerowala,aby oprniq w r.ej sprawie wydai ¡-adca
pravny Se;Fljt<u Wc.-iewódzkíego. Podkre6lila,2e przedstawi la tyixo sh/ojq opiniq
nie si.anovisxc.

lúawiqzala dc s¡x-rtkania r.¡ harszawie z profesorem Kulesz4,na którym zapytala
o stanot isko Lr tej sprawje.Profescr Kulesza uwata,2e 2adrtych sankc¡ji w ustawie
nie unieszczor\a.Istniejqcy z-apis jesg kylko apelem do morale radnego.lrlie traci
si,-- ma¡idatu i nie nra podstavy do utraty nnndatu.
Przewodnicz.aca o6wiaty,Kultury i S¡xrrtu podzigko!¿ala radnym za podjqtq
decyzjq.
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Ad.16. Ze rzglgdu na lyczerpanie porzqdku dziennego przerodnicz¿lcy
-1ñ

obrad o godz.16'" zankrqf sesje Rady t{iejskiej.

Sekretarz obrad: Yiceprzewodnicz4cy

Rady llÍejsXidJ w Jqdrzejonie


